
华泰财险附加附加被保险人条款（专业服务）（CB 版） 

 

兹经双方了解并同意，由于被保险人对本保险合同明细表所载的工程项目提供的专业服

务中存在或被指控存在不当行为，致使第三方在保险期间内向附加被保险人提出赔偿请

求，投保人或附加被保险人根据本保险合同的规定以书面形式通知保险人，则保险人根

据本保险合同的有关规定代表附加被保险人赔偿因该赔偿请求所造成的损失，但对于第

三方在本保险合同生效之前已向附加被保险人提出的赔偿请求，保险人不负任何赔偿责

任。 

 

就本附加条款而言，附加被保险人指明细表所列主体。 

 

本保险合同其他条款维持不变。 

 

 

 

K01 ADDITIONAL INSURED CLAUSE  

 

It is understood and agreed that the Insurer shall pay on behalf of the Additional 

Insured against Loss arising from any Claim first made against the Additional 

Insured by any Third Party and notified in writing to the Insurer as per Article 25 of 

this policy by the Policyholder or the Additional Insured during the Period of 

Insurance for any Wrongful Act committed or allegedly committed by the Insured 

solely in providing Professional Services in respect of the Project specified in Item 4 

of the schedule to this policy. 

 

Solely for the purpose of this Endorsement, Additional Insured means 

[_____________]. 

 

In all other respects this policy remains unaltered.  

 


